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OR-RM.0012.4.12.2023 

 

Protokół Nr 3/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 marca 2023 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper o godzinie 08:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji: Pani Patryk Bociek 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, do którego nie  

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Wizytacja Zespołu Szkół we Wtelnie, Przedszkola Samorządowego i Żłobka 

Samorządowego we Wtelnie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.           

 

2. Wizytacja Zespołu Szkół we Wtelnie, Przedszkola Samorządowego i Żłobka 

Samorządowego we Wtelnie. 

 

Członkowie komisji o godz. 08.15 udali się na wizytację Zespołu Szkół we Wtelnie, 

Przedszkola Samorządowego i Żłobka Samorządowego we Wtelnie. 
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O godz. 10.30 członkowie komisji wrócili z wizytacji.     

 

Podczas wizytacji dyrektor Żłobka Samorządowego we Wtelnie Pani Beata Kokoszczyńska 

– Gorlicka przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat w żłobkach prowadzonych przez Gminę Koronowo.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Illona Pubanc. Obecnych 7 członków komisji. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 17/3 położonej w miejscowości Huta, 

stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 

97/2 położonej w Samociążku. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą III” dla 

terenu położonego w Tryszczynie, gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego przy ulicy Śmiesznej w Samociążku, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2023 rok i zawarcia w tej 

sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo i Powiatem Bydgoskim. 

Przedstawiono projekt uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Inspektor Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pan 

Roman Romański przedstawił projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zniesienia pomnika przyrody. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo 

na rok 2023. 

 

Podinspektor Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią 

Pan Dariusz Smoliński przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pan Jarosław Stoba 

przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący komisji Artur Koper opuścił posiedzenie komisji. Obecnych 6 członków 

komisji. Przewodniczenie posiedzeniu przejął Zastępca przewodniczącego Wojciech 

Orliński. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Zastępca przewodniczącego Wojciech Orliński przedstawił: 

 

 1.  Decyzję Nr N.341.2023 dotyczącą kontroli w Samodzielnym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Pismo stanowi  Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

2.Wniosek Fundacji Ekoprzyjazna w sprawie przekazania nieruchomości znajdującej się 

w Tryszczynie – nieczynne Muzeum „Ściśle Tajne” do użytkowania. 

 

Wniosek stanowi  Załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący rady Bogusław Guziński poinformował zebranych, że złożony został 

kolejny wniosek o udostępnienie tego budynku. Na wspólnym posiedzenie stałych komisji 

Rady Miejskiej w Koronowie, radni postanowili, aby wnioskodawca uzupełnił swój wniosek.  

Wniosek Fundacji Ekoprzyjazna był opiniowany podczas posiedzenia Komisji 

Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej 

w Koronowie, które odbyło się 23 kwietnia br. Obecna była prezes fundacji Pani Beata 

Głowacka oraz radna Katarzyna Szulta – Romaniuk. Pani prezes przedstawiła swój wniosek 

członkom komisji. Podczas dyskusji okazało się, że ten budynek ma przeznaczenie na cele 

mieszkaniowe. Więc nie można go udostępnić na inne cele. Należy zacząć od zmiany 

przeznaczenia budynku. Pan przewodniczący poinformował, że członkowie Komisji 

Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie 

z przyczyn formalnych wydali opinię negatywną w sprawie wniosku Fundacji. Jednak 

wystosowali wniosek do Burmistrza Koronowa w sprawie przystąpienia do prac związanych 

ze zmianą przeznaczenia części naziemnej byłego schronu w Tryszczynie 

z mieszkaniowego na użyteczności publicznej. 
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Radna Małgorzata Szymczak zadała pytanie w sprawie karty metropolitarnej. 

Radny Piotr Mitera zadał pytanie w sprawie remontu mostu w Samociążku.  

Radna Małgorzata Szymczak była przeciwna, aby umożliwić mieszkańcom Samociążka 

przejście przez skrót lasem. Natomiast zaproponowała, aby umożliwić przejście przez tamę. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski poinformował, że w 2021 roku 

Wojewoda Kujawsko –Pomorski wydał dwie decyzje o wpisaniu tamy do rejestru obiektów 

strategicznych i z tego faktu wynikają obostrzenia. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pan Wojciech Orliński w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia  o godz. 12.00 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Przewodniczący Komisji    

           Wojciech Orliński                                   Artur Koper      

 

 

 

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                                   


